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Bestuur 
Het bestuur van KV de Meeuwen bestond in 2022 uit:  

● Erik van Hulsteijn – voorzitter  
● Rudie van Emous – penningmeester  
● Onbemand – secretaris  
● Robin van den Bor – Korfbalzaken  
● Anouk van Emous - Activiteiten  
● Anneke Schuit - Kantine 
● Onbemand –Algemene Zaken  

 
Het afgelopen jaar hebben we een stabiel jaar gehad qua bezetting binnen het bestuur. Dus 
geen wisselingen. Wel betekende dit dat we eigenlijk 2 personen te weinig hadden in het 
bestuur om het in onze ogen optimaal te laten draaien.  
 
Erg prettig is daarom dat we in het begin van 2023 twee personen hebben gevonden die ons 
bestuur willen versterken op de vacante posities, namelijk Ilse van den Hazel – Ouwerkerk als 
secretaris en Sander Fixe op algemene zaken. In afwachting van een positief bericht vanuit de 
ALV zijn ze al wel gestart om mee te draaien in het bestuur.  
 
Dit jaar zal Erik de voorzittershamer neerleggen en op het moment van schrijven is hier nog 
geen opvolger voor gevonden.  
 
Belangrijk voor de vereniging dus om het komende jaar hier gezamenlijk met het bestuur naar 
te kijken. Denk dus aub of jij/u hier wat in kan betekenen op een van deze 3 posities! 

Niet alleen binnen het bestuur was het een stabiel jaar, maar ook binnen de vereniging is het 
veel stabieler geweest dan de afgelopen jaren. Dit hebben we zelf ook gemerkt en we konden 
nu veel meer bezig zijn met besturen in plaats van met ad-hoc zaken bezig zijn (door met name 
corona).  

Belangrijke punten die we op vergaderingen bespreken zijn: 
● Stand van zaken binnen commissies (elke commissie komt elke vergadering aan bod, 

indien er input is) 
● Gastsprekers vanuit de vereniging (commissies of bepaalde activiteiten) 
● Financiën  
● Sponsoring (wat kunnen we nog meer doen) 
● Technisch beleid -> toekomstgericht qua invulling 
● Invulling vrijwilligerstaken (denk in mogelijkheden wat je wel zou kunnen doen. Elke 

taak is zeer gewenst!!!) 
● Kantine 

 
Daarnaast zijn er nog vele grotere en kleinere acties. Denk aan een gezonde sportkantine, een 
veilige sportvereniging, sportakkoord met de gemeente, open club subsidies, mogelijkheid tot 
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uitbreiding sporthallen op complex Putter Eng, contact met de stichtingen en nog veel meer 
activiteiten.  
 
Mocht je/u geïnteresseerd zijn hoe een vergadering bij de Meeuwen zal gaan en wat we 
bespreken en ook wat jij/u kan betekenen voor de vereniging, spreek ons aan en we kunnen er 
samen naar kijken. 
 
Namens het bestuur, 
Erik van Hulsteijn (Voorzitter KV de Meeuwen) 
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Technische commissie 
 
Na kampioenschap van Meeuwen 1 en degradatie van Meeuwen 2 in de zaal, stonden we voor 
een grote uitdaging om in augustus alles weer voor elkaar te krijgen. Met de aanstelling van 
Selwin Edzes voor Meeuwen 2, was de trainingsstaf weer compleet. Tim Hazeleger begon zijn 
eerste seizoen als teambegeleider van Meeuwen 2.  
 
Het seizoen begon met een aantal blessures en een laatste opzegging bij de selectie. Maar 
gelukkig hebben we de selecties rond gekregen voor de start van de competitie. Dit kwam 
mede door twee spelers uit Maarssen die nog een vereniging op niveau zochten. Helaas was dit 
voor korte duur door verschil van inzicht.  
 
De doelstelling voor het zaalseizoen is handhaving van Meeuwen 1 en kampioenschap van 
Meeuwen 2. Een kampioenschap voor 2 is noodzakelijk om aansluiting te houden met 
Meeuwen 1 qua niveau en de koppeling met dezelfde tegenstanders voor thuis- en 
uitwedstrijden. 
 
Half december stopte onze hoofdtrainer Ruud Willemsen vanwege privé omstandigheden. Door 
snel te schakelen hebben we Arjan doorgeschoven naar de functie van hoofdtrainer, en Fred 
Straatman aangetrokken als nieuwe assistent voor Arjan.  
 
In januari begonnen de gesprekken weer met de selectiespelers over het komende seizoen. 
Daaruit bleek dat aanvulling van spelers voor het volgende seizoen noodzakelijk is om de 
continuïteit van de selectie te handhaven. De trainersstaf heeft aangegeven volgend seizoen 
weer voor de groep te willen staan.  
 
Dit jaar werd getekend door de vele blessures van spelers, waardoor we wekelijks heel wat 
werk hebben moeten verrichten om alle teams compleet te krijgen. Hier valt ook Meeuwen 3 
onder. Dit team startte het seizoen met te weinig heren. Maar door elke week te puzzelen met 
een ‘reservespelers appgroep’ staat het team op een mooie tweede plaats. 
 
De eerste doelstelling is al behaald door het zaalkampioenschap van Meeuwen 2. 
Nu nog Meeuwen 1 nog . . . . 
 
Namens de TC,  
 
Esther Zwaan & Edwin de Kruijf 
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Jeugdcoördinaat 
 
Corona lijkt al een tijdje weg te zijn uit onze samenleving, maar toch begonnen we 2022 nog 
met een lockdown. Gelukkig was dit de laatste en hebben we verder weinig te maken gehad 
met beperkingen in de competitie en trainingen. Een jaar lang weer eens normaal sporten, hoe 
prettig is dat. 
Ook voor de jeugdcoördinatoren was het daardoor iets meer een jaar zoals we gewend waren, 
ook wel weer eens lekker.  
 
Op moment van schrijven zijn we alweer druk in de weer met de voorbereidingen voor het 
nieuwe seizoen, zoals we ook een jaar geleden gedaan hebben. Met als resultaat uiteindelijk 20 
jeugdteams (B-F) en een hele kudde kangoeroes. Al met al weer een hele hoop sporters. Ook 
tijdens het seizoen zijn de jeugdcoördinatoren druk met het reilen en zeilen van de vereniging, 
er moeten toch elke wedstrijd weer genoeg spelers zijn. Maar niet alleen het jeugdcoördinaat is 
druk rondom de wedstrijden en de teams. Even een kleine greep uit alle taken die door 
wedstrijdzaken geregeld worden, wetende dat dat team uit één persoon bestaat.  

- Indelingen wedstrijdvelden buiten 
- Programma indelen qua tijden, in de zaal 
- Toewijzen scheidsrechters 
- Contacten met het KNKV 
- Invullen formulieren voor het KNKV in verband met zaalhuur en teamindelingen 
- Coördinatie van alle wedstrijdwijzigingen 
- Teamindeling klaarzetten in sportlink en het koppelen van de coach aan de teams 
- Contact met Stichting Binnensport in verband met de huur van de sporthal. 

We kunnen het niet vaak genoeg zeggen: dank je wel Anita….. 
 
In oktober van 2022 gaf Hilda Fredriksen aan te gaan stoppen met het jeugdcoördinaat van de 
C, omdat ze voornemens was te gaan studeren (inmiddels in volle gang). Na een gelukkig niet al 
te lange zoektocht hebben we in de persoon van Renilde van de Langemheen een uitstekende 
vervanger gevonden, die in haar eerste week meteen voor de leeuwen werd gegooid, gezien 
het aantal afmeldingen voor dat weekend. Gelukkig is ze er niet gillend vandoor gegaan. Hilda, 
bedankt voor je inzet van de afgelopen jaren en succes met je studie. 
 
Natuurlijk waren er weer vele kampioenschappen en andere successen te vieren, waaronder 
het behalen van de play-off wedstrijden voor de B1. Helaas kon er niet gewonnen worden van 
SKF, maar desalniettemin een hele prestatie waar de B1 en wij als vereniging trots op mogen 
zijn. We kijken daarom ook met goede moed naar het volgende seizoen  
 
Namens het jeugdcoördinaat, 
Gert-Jan van den Hazel 
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Scheidsrechterscommissie 

Ten eerste willen wij Tweemaal zes, Sjaak van der Lee en onze eigen club scheidsrechters 

bedanken voor het afgelopen jaar. Door jullie hulp hebben we er weer voor gezorgd dat we 

komend zaalseizoen geen puntenaftrek hebben in de zaal. Op het veld hebben we nog wel een 

uitdaging voor ons liggen maar met behulp van al deze scheidsrechters hebben wij er het volste 

vertrouwen in. 

Wij willen iedereen dus erg bedanken voor zijn inzet dit seizoen. Het wordt enorm gewaardeerd 

dat jullie beschikbaar zijn en deze taak op jullie wilden nemen. 

Naast de indeling van de scheidsrechters voor alle thuiswedstrijden in het breedtekorfbal 

hadden we dit jaar een nieuwe uitdaging voor wat betreft de invulling van de scheidsrechters. 

Bij het wedstrijdkorfbal (C1,A2, S2,S3) wordt er steeds vaker geen scheidsrechter aangewezen 

vanuit de bond. Het is uiteindelijk gelukt om alle wedstrijden te voorzien van een 

scheidsrechter zodat iedereen zijn of haar wedstrijd kon spelen. 

Om nog meer leden enthousiast te maken om te gaan fluiten hebben we een begin gemaakt 

met het opzetten van een plan voor de komende jaren samen met Sjaak van der Lee. Volgend 

seizoen zal de scheidsrechterscommissie meer zichtbaar zijn en zullen we een aantal leuke 

interactieve avonden organiseren. Houd de social media kanalen in de gaten. 

En we blijven altijd naar mensen opzoek die het leuk vinden om te fluiten. Dus wil je een meer 

uit het fluiten halen door bijvoorbeeld je papiertje bij de KNKV te halen? Neem dan contact op 

met het bestuur! 
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Toernooicommissie 

 

Voor het eerst sinds de corona periode konden in 2022 alle geplande toernooien doorgaan: het 

schoolkorfbaltoernooi in mei, het onderdeel korfbal tijdens de Puttense Sportmarathon in juni, 

en het starttoernooi in augustus. 

 

Schoolkorfbal 

Op 16, 17 en 18 mei 2022 vond het schoolkorfbaltoernooi plaats, dit keer geheel georganiseerd 

door een nieuwe commissie. Het was weer een geslaagde editie met enkele honderden 

deelnemende schoolkinderen. Schuilplaats groep 8 werd Puttens kampioen en mocht de 

wisselbeker in ontvangst nemen. De voorbereidingen voor de komende editie van het 

schoolkorfbaltoernooi zijn inmiddels in volle gang. Kelly Remijn en Corrien Sikkema zijn als 

nieuwe commissieleden aangesloten. Zij vervangen Linda van der Zwaag en Elise Posthouwer. 

Linda en Elise, bedankt voor jullie inzet afgelopen jaar! 

 

Het onderdeel korfbal tijdens de Puttense Sportmarathon  

Een verslag van teamcaptain Laurens Knoppert 

Voorgaande jaren was team de Meeuwen niet altijd eerste geworden op dit onderdeel dus geen 

gegarandeerde volle punten. Dit jaar hebben we daarom maar eens de beste van de beste op dit 

onderdeel gezet en coach Lars Pieper overgevlogen uit Bennekom om te laten zien hoe machtig 

wij zijn als club. Team Dindoa aka 'Van de Kamp en Lolkema' mocht er kort aan ruiken maar de 

Meeuwen bleek toch veruit de favoriet. En dat werd gevierd; wat een feest na afloop. Alle 

records werden gebroken in en rondom de kantine. Mede dankzij een geweldige voorbereiding 

en het lekkere weer hebben we een record aan goudgele drank, broodjes kip en broodjes 

hamburger verkocht. Daartegenover staat dan ook een welverdiende recordomzet dat we hard 

nodig hadden als club. 

 

Ook tijdens de komende editie van de sportmarathon organiseren we weer het onderdeel 

korfbal. Het bestuur is daarvoor nog op zoek naar personen die de organisatie hiervan op zich 

willen nemen. 
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Starttoernooi 2022 

In 2022 is het starttoernooi omgedoopt tot de Broekhuis Veluwecup. De naam zegt het al; 

hoofdsponsor Broekhuis en clubs van de Veluwe. De organisatie was in handen van Robin van 

den Bor, Stefan Kuiper, Jesse Os, Wouter van de Hee en Raymond Knoppert. 

 

Op zaterdag kwamen de A1, A2, B1 en B2 in actie. Ook de clinics voor jeugdteams (F-, E-, D- en 

C-teams) hebben in 2022 ook opnieuw plaatsgevonden. De selectie heeft deze verzorgd, 

waarvoor dank!  

Voor de senioren teams stonden er twee speeldagen op het programma: donderdagavond en 

zaterdag. Dit was een mini-toernooi met verenigingen als Unitas, Odik en Dindoa.  

 

De commissie kijkt terug op een zeer geslaagd evenement. Startend op de donderdag met ruim 

200 man op het sportpark en afsluitend op de zaterdag met een geweldig jubileumfeest! Ook 

dank aan de jubileumcommissie voor het mooie feest waar veel clubs voor uitgenodigd waren. 

We hopen er dit jaar ook weer een mooi toernooi van te maken. 

 

Nieuw dit jaar: Blacklight indoor sport evenement 

In het kader van het Open Club programma vanuit Actief Putten organiseren we in mei 2023 

een nieuw evenement: een blacklight sportspektakel in de Meeuwenhal voor de doelgroep 12-

16 jaar. We werken hierin samen met OMS, SDC, Triton en TVP. Tijdens het evenement kunnen 

deelnemers meedoen aan de glow in the dark variant van tafeltennis, volleybal en 

(mono)korfbal. 

 

Koen Arendsen  
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Zaalcommissariaat 

Ten eerste willen wij alle zalencommissarissen die het afgelopen jaar weer hun diensten 

hebben gedraaid erg bedanken. Fijn dat jullie er weer waren! Afgelopen jaar is het aantal 

zaalcommissarissen helaas minder succesvol geweest. Dit kwam mede door het stoppen van 

veel vrijwilligers na de corona periode. Ook hadden we dit jaar geen coördinator waardoor het 

wat moeizamer verliep. Uiteindelijk hebben we met behulp van de scheidsrechters, het 

kantinepersoneel en de ouders het toch redelijk voor elkaar gekregen. Hier zijn wij erg 

dankbaar voor. 

Voor volgend zaalseizoen hebben we een nieuwe coördinator gevonden en daar zijn wij erg blij 

mee. Sven van de Ham gaat dit vanaf aankomend seizoen op zich nemen. Hij zal het 

aanspreekpunt voor de zaalcommissarissen worden. Voor volgend seizoen is de doelstelling om 

weer voor een volledige bezetting op de zaterdagen! 

  



Jaarverslagen K.V. de Meeuwen 2022 

10 

Kantinecommissie 
 

Samenstelling commissie  

● Kasper van den Hoorn  

● Anita De Vries-Asscheman  

● Albert Bijsterbosch 

● Anneke Schuit-Schipper 

 

Resultaten 

We kunnen terugkijken op een mooi jaar. We konden weer volledig open zonder maatregelen 

die ons hierin beperkten. We zijn ontzettend dankbaar voor alle vrijwilligers die weer in de 

kantine hebben geholpen. Met de hulp van al deze vrijwilligers konden we de kantine weer 

voor iedereen openen. Wij willen al onze vrijwilligers bedanken die al jaren hun steentje 

bijdragen. Maar daarnaast willen wij alle nieuwe vrijwilligers bedanken voor hun inzet! Dit 

seizoen is Albert Bijsterbosch de bestellingen voor de kantine gaan doen, heel fijn. Door de 

stijgende prijzen waren ook wij genoodzaakt de prijzen in de kantine te verhogen. Dit om de 

stijgende inkoopprijzen te compenseren. Mooi om te zien dat er veel initiatief wordt genomen 

door het organiseren van feestjes, dit draagt bij aan een mooie omzet.  

 

 

Doelstellingen/acties 

● Ook in het komende jaar zorg dragen voor een gezellige sportkantine voor jong en oud.  

● Opknapbeurt van de kantine (nieuwe tafels en stoelen) 

● Zorgen voor een gezond assortiment dat past bij de Meeuwenleden.   

● Vergroten van het aantal vrijwilligers zodat er meer flexibiliteit is bij het maken van en 

eventueel aanpassen van het kantinerooster, maar ook voor taken m.b.t. schoonmaken 

en andere eenmalige of terugkerende werkzaamheden.  
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MAD 
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Jeugdcommissie 
De Jeugdcommissie van K.V. De Meeuwen bestond uit de volgende  vrijwilligers: 

Andrea Jansen, Elise Roordink (voorzitter), Hanneke van de Bunt, Naomi Doppenberg en 

Annemarie Nijhof.  

 

In 2022 zijn de volgende activiteiten georganiseerd: 

● Thuiswedstrijden Meeuwen  1 - Team van de Week (zaalseizoen) 

De kinderen van de F en E hebben meegelopen met Meeuwen 1 

● Paaseieren zoeken met bingo (april) 

In totaal hebben 10 kinderen uit de F en Kangoeroes paaseieren gezocht en meegedaan 

met de bingo 

● Vossenjacht (mei) 

In totaal hebben 43 kinderen uit de E, F, Kangoeroes gezocht naar 34 vossen. De vossen 

waren jeugdleden vanuit de D teams of hoger.   

● Filmavond (november) 

Bij deze activiteit waren 45 kinderen vanuit de D en E 

● Sinterklaasfeest (november) 

Voor alle kinderen uit de F en kangoeroes (totaal 30) had Sint een cadeautje geregeld. 

Deze hebben de kinderen gekregen tijdens Pietengym.   

 

Begin 2022 stond nog in het teken van Covid en de corona maatregelen. Hierdoor zijn een 

aantal activiteiten voor de jeugd niet door gegaan of zijn anders vormgegeven. Halverwege 

2022 waren er gelukkig geen beperkingen meer.  

De activiteiten van de Jeugdcommissie zijn goed bezocht. Het is dan ook leuk om voor zoveel 

enthousiaste kinderen deze activiteiten te organiseren. 

 

De Jeugdcommissie bedankt alle leden en ouders die bijgedragen hebben aan het organiseren 

en het succes van de activiteiten. 

 

De Jeugdcommissie  
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Kampcommissie 
 
Samenstelling kampcommissie 
De kampcommissie bestaat dit jaar uit de volgende 7 vrijwilligers;  
Jolein Klinck  
Stefan Kuiper 
Jarin Bruinekreeft 
Henri Lubbersen 
Sterre Kroes 
Liesbeth Veldman 
Sjoerd van Eijden  
 

“Resultaat” kamp 2022: 
In 2022 was de eerste keer een echt kampweekend op de Aalbertshoeve locatie. Door corona 
was hiervoor niet mogelijk om een kampweekend te organiseren.  
 
Daar een heel weekend organiseren was helaas onmogelijk met alle maatregelen en 
beperkingen. Dit is in overleg met het bestuur en de Aalbertshoeve besloten. We hebben op die 
manier toch een onvergetelijke dag kunnen organiseren voor 101 jeugdleden. De uitdaging zat 
vooral in het vinden van genoeg leiding die bereid was om een dag te komen helpen. Het kamp 
valt of staat met genoeg vrijwilligers, dus we hopen dat er dit jaar genoeg mensen bereid zullen 
zijn om een dag of weekend te komen helpen. Helaas hebben we vorig jaar afscheid moeten 
nemen van Renske Arendsen als kampcommissielid.  

Voorbereidingen kamp 2023: 
Momenteel zijn we druk bezig met de voorbereidingen van aankomend jaar. We hebben dit 
jaar het over een andere boeg gegooid. Er is een vernieuwde planning opgesteld omdat in de 
voorgaande jaren het drukke laatste weken waren net voor het kamp waren. We streven 
ernaar om de activiteiten en dagplanning op tijd klaar te hebben, zodat we meer duidelijkheid 
hebben over de gewenste hoeveelheid leiding. De locatie is al geregeld. Het kamp zal dit jaar 
plaatsvinden bij de Kleine Voordijk in Putten. In maart zullen de inschrijvingen openen.  

Doel 
Onze doelstelling is net als voorgaande jaren: deelnemers en leiding met elkaar in contact 
brengen om de onderlinge band tussen jeugdspelers en trainers/ouders/vrijwilligers te 
versterken. Daarnaast is het een belangrijk doel van de kampcommissie om alle jeugdleden te 
betrekken bij het kamp. Het maakt dus niet uit of je jong of oud bent, in een C1 of in een C6 
speelt; alle kinderen zijn welkom! Dat is de kern en vanuit die gedachte zijn wij continu bezig 
met de voorbereiding van het volgende kamp. Echter, er is wel een (net zoals vorig jaar) verschil 
met de voorgaande kampen: het kamp zal meer opgesplitst worden in “jong” en “oud”. Dit 
doen we bewust, omdat we hebben gemerkt dat de kinderen het vooral leuk vinden om met 
hun eigen team,- en leeftijdsgenoten/vrienden op te trekken tijdens het weekend. Er zullen dus 
nog wel gemixte activiteiten plaatsvinden, maar dat zullen er minder zijn dan voorheen.  
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We hopen dat we deelnemers én leiding enthousiast kunnen maken om met ons kamp mee te 
gaan. Voorgaande jaren hebben we gemerkt dat het erg lastig was om (vroegtijdig!) genoeg 
leiding te kunnen vinden om alle kinderen en activiteiten goed te kunnen begeleiden. Gelukkig 
waren er ontzettend veel ouders bereid om een steentje bij te dragen aan het kamp. We hopen 
dat we dit jaar wederom veel ouders te kunnen betrekken om te helpen bij het kamp. Dit 
vonden wij een positieve ontwikkeling ten opzichte van voorgaande jaren.  
Verder hebben we ook voorgaande jaren gemerkt dat de leiding niet wist bij wie ze moesten 
zijn voor informatie over de activiteiten, wat hun taken zijn etc. Dit jaar willen we een 
aanspreekpunt voorleggen die de lijst met taken heeft en de taken verdeeld onder de leiding. 
Met deze ontwikkeling hopen we meer overzicht te hebben tijdens het kamp. 

Conclusie 
De voorbereidingen voor het kamp 2023 zijn in volle gang waar we met veel enthousiasme aan 
werken. Houd de website in de gaten voor updates en als de inschrijvingen open gaan: schrijf je 
in!! 
 
Namens de hele kampcommissie, 
 
Sjoerd van Eijden, voorzitter kampcommissie 
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Commerciële zaken 

Commerciële zaken heeft in 2022 niet stilgezeten. Allereerst is er goed in kaart gebracht wat de 
huidige stand van zaken is. Er is gekeken of het overzicht van alle sponsors nog klopt en ook is 
er gekeken naar de verloopdatums van de verschillende samenwerkingen.  
 
In eerste instantie is er daarom gekeken naar aflopende samenwerkingen en de mogelijkheden 
om die te verlengen. Daarbij is voor nu gekeken naar aflopende samenwerkingen per 1-8-2022 
en 1-8-2023. Daar kwam naar voren dat de overeenkomsten met de hoofdsponsors zouden 
verlopen per 1-8-2023. Dit was dan ook de eerste prioriteit om daar een nieuwe overeenkomst 
van te maken. Zoals wellicht wel gemerkt in de afgelopen maanden is dat gelukt en ben ik dan 
ook erg blij dat we deze hebben kunnen verlengen met Plus Wilmink (hoofdsponsor), 
Ruitenberg (subsponsor), Veluwe Optiek (subsponsor) en was er in een eerder stadium al een 
overeenkomst met Korfbaltotaal gesloten.  
Daarnaast was er ook nog uitbreiding met Brons (subhoofdsponsor, naast Plus) en Postillion 
(subsponsor op de broekjes en rokjes). Met de nieuwe kleding hebben we nu een zeer mooie 
uitstraling en hebben we tot en met de zomer van 2026 contracten met al deze mooie 
bedrijven.  
Hetzelfde hebben we kunnen verwezenlijken met Fier Architecten voor de A1, die tot en met de 
zomer van 2026 in ieder geval verbonden zullen blijven aan onze vereniging.  
 
Hiernaast hebben we ook een aantal andere shirtsponsors kunnen vinden, zoals Jansen 
Techniek, Z&P Advies.  
Ook zijn er een aantal andere samenwerkingen tot stand gekomen. Denk hierbij aan Gieta 
Arendsen met een reclamebord in de hal. Nieuwe shirts voor kantinepersoneel en verlenging 
met Monolietvloer Bedrijf van den Bor.  
Het afgelopen jaar hebben we ook weer proberen in te zetten in de zogeheten win-win 
samenwerkingen, zoals: 

- Workz: Leden van de Meeuwen die via Workz aan het werk gaan krijgen kortingsbonnen 
van Korfbaltotaal en wij krijgen een vergoeding als de Meeuwen 

- Studie Hub: Als leden van de Meeuwen via Studieweb studiebegeleiding krijgen, zal de 
Meeuwen een X bedrag krijgen per lid 

- Reislokaal: X percentage per geboekte reis van Meeuwenleden bij Reislokaal 
 
Daarnaast zijn er al bestaande win-win samenwerkingen:  

- Foppen Visgilde: 5% van ingeleverde bonnetjes in de Foppenbrievenbus bij de Meeuwen 
krijgt de Meeuwen als vergoeding 

- Broekhuis: 250 euro per verkochte auto aan een Meeuwenlid en 25 euro per 
onderhoudsbeurt bij Broekhuis 

- Guliker: Indien je tankt met een tankpas van Guliker (is aan te vragen via de Meeuwen) 
krijgen leden korting en krijgt de Meeuwen ook een bedrag.  

 
Er liggen dus nog veel kansen op deze win-win samenwerkingen en die willen we in 
samenwerking met PR ook het komende jaar nog beter bekend gaan maken bij de leden.  
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Een ander belangrijk punt voor commerciële zaken is om met name bij de jeugdteams weer 
nieuwe kleding te krijgen met samenwerkingen. Mocht u/je dus iemand kennen die wellicht 
wel interesse heeft schroom niet om dit te laten weten via 
commercielezaken@kvdemeeuwen.nl  
 
Een van de grootste uitdagingen op het gebied van commerciële zaken, is het feit dat er vrijwel 
geen commissie is. Op dit moment, net zoals in 2021 wordt deze door 1 persoon bemand, maar 
dit is echt veel te weinig. Ik wil daarom jullie als leden vragen om te kijken of je hier een rol in 
wil/kan spelen. Het gaat niet altijd om gesprekken met sponsors, maar ook de administratie of 
bepaalde ideeën aangeven of een sponsormiddag/avond organiseren. Ik hoop en reken op 
jullie. 
 
Alle sponsors (bestaande en nieuwe samenwerkingen) bedankt! 
 
Erik van Hulsteijn (Commerciële zaken) 
  

mailto:commercielezaken@kvdemeeuwen.nl
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PR-commissie 
Samenstelling commissie:  

- Marrit van de Kamp  

- Dorinda Kleijer  

- Charlotte Kroon  

Afgelopen jaar hebben Marrit, Dorinda en Charlotte de PR op zich genomen. Samen met de 

ondersteuning van bestuursleden zijn er verschillende activiteiten ondernomen. 

Resultaten  

Aan het begin van het jaar hebben Marrit, Dorinda en Charlotte samengezeten om de plannen 

door te spreken voor het komende seizoen. Na jaren van Corona konden er afgelopen jaar weer 

verschillende activiteiten gepland worden. De informatieverstrekking voor deze activiteiten werd 

onder andere door de sociale media gecommuniceerd. Afgelopen jaar zijn er verschillende 

inzamelacties geweest waar geld mee opgehaald kon worden: De Grote Clubactie en de Rabo 

Clubsupport. Via de sociale kanalen hebben wij aandacht gegeven voor deze acties, met een mooi 

resultaat. Daarnaast deed de Plus een inzamelactie met onder andere korfbalplaatjes. Deze 

plaatsjes waren een groot succes. Naast de normale inzameling hebben we ook nog een middag 

georganiseerd waar ze de plaatjes konden ruilen.  

Gedurende het seizoen is er meer aandacht gegeven aan de sponsoren van De Meeuwen. Via de 

verschillende acties die de sponsoren aan boden is er naar de buitenwereld gecommuniceerd. 

Daarnaast horen wij veel positieve reacties op het beeldmateriaal. Leden vinden het leuk dat zij 

zichzelf in actie terug kunnen zien. Daarbij zien we ook dat er meer volgers bijkomen op de socials 

en deze volgers de content ook daadwerkelijk bekijken en hierop reageren.  

Conclusie: 

De visie voor de PR-commissie om de gehele club te gaan betrekken in de PR. Door kwalitatief 

beeldmateriaal in te zetten willen wij gaan professionaliseren om (nieuwe) leden/sponsoren 

enthousiast te maken over onze club. Daar zullen de sociale kanalen een grote rol in gaan spelen. 

Hiervoor zullen rubrieken opgezet gaan worden, waarin leden aan het woord zullen zijn. Wij 

hopen dat wij volgend seizoen met een mooi team kunnen gaan samenwerken om De Meeuwen 

weer online goed op de kaart te zetten. Volgend seizoen willen wij meer draagvlak creëren voor 

de hele vereniging. Daarbij willen wij doorgaan om alle teams in het zonnetje te zetten.  

Wij willen meer aandacht gaan geven aan de sponsoren door middel van foto’s en flyers. Deze 

acties zullen gaan gelden voor leden van jong en oud.  
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